

20. juni 2023

Referat for bestyrelsesmøde 20. juni 2023 kl. 19.00

1. Godkendelse af dagsordenen

Godkendt.

2. Status fra, og spørgsmål til arbejdsgrupperne.

På Toppen – Viggo

Vi skal have et møde i styregruppen den 29. juni.

Flere muligheder til finansiering: Tilskud fra kommunen – lån med kommunegaranti.

Hvis vi skal have et lån skal vi have etableret en selvejende institution.

Og så er der storefonde at søge: LOA, Nordea-fonden, Realdaniam.fl.. En nyoprettet lokal fond: Gl. Skanderborg Fonden skal vi også interesse os for. Endelig er der så finansiering fra det lokale miljø – halballet og andre lokale tiltag såsom cykelløb og frivillighed ved festivalen eller andet.

Vi skal have en fælles holdning til indsatsen. Senere i forløbet kan vi overveje crowdfunding og private gaver med mulighed for skattefradrag.

Trafik og forskønnelse - Morten & Mikkel

6. juli mødes Mikkel og Morten med trafikafdelingen/Louise.

Der kommer nye byskilte med tårnet-logo på, men ikke på den måde vi har foreslået.

Vi har en iste med flere punkter bla. om forskønnelse af Risvej

Måske skal vi arbejde på et forslag om at få sænket hastigheden på motorvejen. Det vil dæmpe støjen. Mikkel arbejder sammen med Flensted-Jensen om et brev til et politisk udvalg.

Udstykning - Viggo

TebstrupSyd: der er ikke lavet kommuneplantillæg og lokalplan endnu.

Der er ikke sket så meget i det område, som Arbejdernes Andelsboligforening har købt og ville bebygge.

Kattrupvej: John A. vil bygge ca.10 boliger, men der er problemer med kommunale tilladelser, men det projekt er længst fremme.

Ejer Bjerger Crew - Jesper

Ikke noget nyt.

Bladudvalg - Jens

Deadline til næste blad: 7. august – udkommer den 26. august

Der er et ønske fra Tåning orsamlingshus om at blive portrætteret i det kommende nummer, da de snart er færdig med renoveringen. Det er også oplagt med billeder fra

mødestederne i Tåning og Ejer.
Skolen vil bringe noget om kvashegn
Noget om termonettet i Tebstrup.

Mødestederne - Viggo

Der mangler stadig lidt finish ved Brugsen og krydset i **Tebstrup**.

Morten tager kontakt til Allan for at finde ud af, hvad der mangler. Hvis det ikke er særlig dyrt, så sætter vi det i gang.

I **Ejer** har vi fået sat en bålhytte op med sider og bænke hele vejen rundt. Og så også et gyngestativ og etableret en sandkasse på 2,5 x 1,25 (så passer det med en plade som låg), der også kan bruges som balanceredskab og siddeplads for voksne.

Vi har her i weekenden fået spredt faldsand under gyngen og stampet stabilgrus i bålhytten – her skal der lægges et lag stenmel øverst og så mangler vi en grill i midten. Det hele er planlagt færdigt pr. 30. juni.

I **Tåning** er der byggetilladelse og ingen har klaget over landzonetilladelsen. Der mangler lidt præcision i hvor legeredskaberne skal være. Der bliver sat en bålhytte op i denne uge.

I **Ris** er der accept fra næsten alle lodsejerne på, at vi må bruge området, men vi mangler tilladelse fra myndighederne/DN

Kvashegn - Ea

Vi er godkendt til et kvashegn med skilt om instruktion. Det skal være i rundkørslen. Vi skal have en god tegning på det, men det er Mogens og Per, der sørger for det. Kommunikation på, at det kommer og "indvielse", når det er rejst, skal det kommunikeres. Ea prikker til Per, at det er ham, der kontakter Karin om offentliggørelse.

Flextrafik-knudepunkt – Viggo og Jens

Der er sat et skilt op ved Brugsens bagside, der markerer knudepunktet

Termonet – Jesper og Morten

Jesper og Morten har holdt møde med Lars Clausen og har hørt til projektet hos eksperterne.

Der holdes møde i Tebstrup den 18. september om projektet. Planen er at have en bankrådgiver og en ekspert fra Termonet med på mødet.

Det skal kommunikeres i bladet. Jesper og Morten aftaler hvem der gør hvad.

3. Kommunikationsgruppen

Info fra sidste møde i kommunikationsgruppen:

Forslag om igen at lave et ejendomsmæglertræf herude.

Kommunikationsgruppen tilbyder at påtage sig opgaven som arrangementsgruppe i Ejer Bjerger.

Det mener bestyrelsen er en god ide – Jesper tager en snak med Karin om det

Bestyrelsen sender dem info om kvashegn, termonet og mødestederne, som skal viderekommunikeres.

4. Opsummering af hvem har lovet at udføre hvilke opgaver

Ansvarlige for de enkelte handlinger står under de enkelte punkter, dog sørger Mikkel for, at Morten kommer på mailinglisten.

5. Fastlæggelse af dato for mødet efter næste møde.

De to næste møder er 12. september og 22. november

6. Evaluering af møde - Har det den rigtige struktur, eller kan noget blive bedre?

Dejligt at dagsordenen bliver sendt ud i god tid. Fine og relevante punkter. Og rigtig godt med tidsangivelse på de enkelte punkter. Det sikrer fremdrift.

7.Evt.

Jens arbejder på at kunne få adgang til one-note, så andre også kan bruge det.

Mogens Fisker holder som pedel og går på pension. Vi sørger for en gave til ham. Der er allerede en ny ansat.

Det er nu helt sikkert, at belægningen på præstegårdsstien er godkendt, og der kommer et ekstra slidlag på.

Mikkel sørger for lidt sukker og sodavand til næste møde.

/ FM